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Certificat dels acords que s’han pres en el consell escolar

David March Gubieras, com a secretari, del centre educatiu Institut Antoni Pous i Argila

Certifico:

Que en la reunió del consell escolar, de data  22 de setembre de 2022 , s’han pres els 
acords següents:

1. Aprovació de l'última acta. Queda aprovada

2. Revisió acords (adjuntar excel seguiment acords reunió) Sense acords pendents

3. Informacions de direcció.

La directora Sònia Higueruelo informa que aquest any la representant al consell 
escolar del PAE Jèssica Muñoz no és al nostre centre. Degut a que no hi va haver 
llista d'espera en el personal PAE, aquesta plaça quedarà vacant fins que no fem la 
revocació al curs vinent. S'agraeix la seva participació durant aquests últims anys. 

Actualment som 95 professors/res, 4 PAE, 5 PAS i 2 vetlladores. Un 26% de la plantilla
de professorat és de nova incorporació. Tenim dos alumnes amb dificultats motrius i 
s'insisteix des de l'EAP de disposar de més vetlladors. També estem demanant més 
personal administratiu. Una de les condicions és arribar als 900 alumnes. Un cop 
finalitzi la segona matriculació sabrem si arribem en aquest número. Actualment tenim 
386 alumne d'ESO, 122 alumnes de batxillerat, 25 alumnes a l'IFE, 29 alumnes al PTT,
154 alumnes als CFGM i 189 alumnes als CFGS. 

Respecte als documentació estratègica s'informa que el PEC el tenim publicat a la 
web. S'està elaborant el projecte lingüístic de centre i es revisen les NOFC. A la PGA 
s'haurà d'aprovar l'addenda per el PMOE de cara a finals del 1r trimestre. El Pla d' 
estratègia digital està previst que s'acabi d'elaborar al final del curs 22-23 amb l'ajuda 
del mentor digital. Aquest pla anava acompanyat d'una formació de 30 hores dirigit a 
tot el professorat i que es va fer el curs passat. Faltarien 10h per aconseguir el 1r nivell
de competència reconegut. Respecte el pla d'igualtat tenim la memòria amb els 
objectius, protocols etc. Referent a la comunicació s'ha apostat per utilitzar el tokapp. 
Com a novetat, aquest any a primera hora no hi ha la TIS pertrucar a les famílies de 
les absències. La recepció de trucades es farà des de consergeria que van anotant a 
ieduca les absències que es comuniquin. 

Aquest any la professora Judit Vidal elabora cada setmana el butlletí on si pot trobar 
les activitats, tallers i sortides que es van fent i que es publica a la web del centre i a 
les xarxes socials. 

Del sistema de gestió es vol fer una autoavaluació per veure com tenim el pla 
estratègic que tenim aprovat i preparar el pla estratègic pels propers quatre cursos i 
presentar-nos al contrast de l'e2cat el curs vinent. 

El secretari David March informa que l'obra més important que s'ha fet aquest estiu és 
el canvi de la caldera. Amb aquesta actuació ja tindrem totes les calderes noves del 
centre per tal d'optimitzar el seu consum. Es tracta de calderes de gas de condensació
connectades amb cascada, que juntament amb el sistema domòtic ens permet 
gestionar les temperatures òptimes a les diferents estances. També està previst una
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 partida extraordinària de 300.000€ per canviar els tancaments de ferrode la part vella 
de l'institut. 

S'informa que s'ha modificat el pressupost en la partida de gas de 30.000€ degut a 
l'encariment del preu del gas i del consum elevat que hem tingut aquest hivern degut a
la necessitat de ventilació per la Covid. 

La directora Sònia Higueruelo informa dels canvis curriculars a primer d'ESO i primer 
de batxillerat. Justament ahir es va publicar a la intranet del Departament d'Educació 
l'aprovació, per part del Govern, del Decret d’ordenació dels ensenyaments de 
batxillerat. 

Aquest any s'utilitzen 75 hores de codocència, el francès a primer i segon el seguim 
oferint a les tardes, però a diferència de l'any anterior és d'una hora en comptes de les 
2 hores. 

S'informa que les vagues programades per a principi de curs s'han desconvocat. El 
departament ha enunciat la reducció de les hores lectives de 19 a 18 hores. Això 
comportarà fer canvi d'horaris a tot el professorat a implementar pel gener. 

En Jordi Birosta explica l'organització pedagògica. L'estructura de 'l'ESO es divideix 
amb diferents franges: l'espai cultura, l'espai guiat, l'espai globalitzat amb dos espais 
STEAM i el sociolingüístic, l'espai d'orientació, i l'espai personalitzat. L'estructura de 
cicles no ha canviat. 

Els cicles formatius ja els tenim tots complerts ja que aquest any ja tenim els dos 
cursos de GMNTLL i EAS. L'IFE tenim tres cursos i el curs vinent arribarem fins el 
quart i últim curs. 

Tot el professorat del claustre participa amb una FIC interna (matins i tardes) fins a 
completar les 30 hores. 

La directora Sònia Higueruelo informa de diferents canvis respecte el curs passat. A la 
darrera reunió, el consell escolar es vamanifestar a favor de no permetre l'ús del mòbil 
per part de l'alumnat. També es va fer una enquesta al professorat on el 80% va estar 
d'acord en prohibir l'ús del mòbil a primer d'ESO. Aquesta mesura s'ha aplicat a primer
d'ESO. 

L'any passat hi havia la figura dels delegats i delegades verdes. Aquest curs hi haurà 
serpents verds. El coordinador de mobilitat internaciona, Joan Mitjavila, explica que 
està lligat amb l'Erasmus per intentar motivar a l'alumnat i vincular-ho amb les accions 
que s'està fent amb l'intercanvi d'Erasmus i la recollida del porta a porta que 
començarà a fer l'ajuntament de Manlleu. 

El secretari David March presenta les quotes pel curs 22-23. La quota és la mateixa de
l'any passat. Com a novetat s'ha afegir els 30€ per sortides a l'ESO. 

S'informa que amb la quota de l'AFA es paga una bibliotecària que ve els dilluns, 
dimecres i divendres per tal de controlar els pagaments de les quotes d'ESO i 
batxillerat i gestiona les claus de les taquilles. 

La directora Sònia Higueruelo informa dels últims reconeixements. Un premi de treball 
de recerca que atorga l'ajuntament de Manlleu a l'alumna Romaissa i la tutora Marta 
Alsina sobre l'impacte de la covid a les empreses de Manlleu. S'ha obtingut el segell 
de qualitat eTwinning amb un projecte de francès. 
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Es presenta el full de càlcul amb totes les sortides programades. S'aproven les 
sortides. 

4. Presentació i aprovació de la memòria anual 2021-22

Els resultats es van presentar en l'últim consell escolar i es pot consultar amb aquest 
enllaç que està compartit amb la inspectora. S'aprova la memòria 
https://drive.google.com/drive/folders/1JJ8b1g7s8s2dlY2GhX18ePpibDLujMXn?
usp=sharing 

5. Presentació i aprovació PGA curs 2022-23 Es revisa i es recorda que es pot 
consultar amb el següent enllaç 
https://drive.google.com/drive/folders/1s_7jkQI6IDFS0c5YAW91I3ZMYu3CAHur?
usp=sharing

S'aprova la PGA

Es donen informacions sobre el programa PMOE PROA+: Aquest any no inclou la 
formació professional. Es prioritza les sortides, el material per espai globalitzat, 
material inclusiu per l'aprenentatge de llengües estrangeres, per la jornada STEAM, 
auxiliar de conversa, i el reforç de matemàtiques i l'estudi assistit a les tardes. Aquest 
últim també es paga dins el pla educatiu de l'entorn que està dins el PMOE. 

Els resultats han d'estar relacionats amb indicadors claus de centre com l'absentisme i 
els resultats educatius 

6. Torn obert de paraula.

La representant de l'alumnat Najima demana la possibilitat d'anar a esquiar i plantejar 
que els que tinguessin més bonos puguin anar al camp nou. 

La directora Sònia Higueruelo l'informa que aquestes propostes es poden vehicular a 
través dels delegats i delegades que fan reunions periòdiques amb convivència. Li 
recomana que aquest tipus de propostes han d'anar acompanyades d'un compromís 
per part de l'alumnat. 

La professora Ana Costa demana l'aprovació d'un projecte de coeducació per fer un 
pla pilot a quart d'ESO. Cal que el cap de departament ho notifiqui al coordinador 
d'activitats i sortides. 

El representant de l'ajuntament Rafa Cuenca informa que des de l'ajuntament s'ha 
començat a fer una formació dirigida a tots els mestres i professorat de Manlleu del 
programa KIVA sobre l'assetjament escolar. 

Sense res més a tractar s'aixeca la sessió a les 21:15 

Lloc i data
22 de setembre de 2022 
Signatura del/de la secretària Vistiplau del/de la director/a

https://drive.google.com/drive/folders/1s_7jkQI6IDFS0c5YAW91I3ZMYu3CAHur?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1s_7jkQI6IDFS0c5YAW91I3ZMYu3CAHur?usp=sharing
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